
 

 

Vecka 21 
Måndag 20/5 
Kyckling i currysås med wokgrönsaker, kornris 
Quorn i currysås med wokgrönsaker, kornris 

Tisdag 21/5 
Mustig linssoppa med tacosmak, bröd, mjukost 
Kökets klimatsmarta val 

Onsdag 22/5 
Chilifiskgratäng, kokt potatis 
Trebönsgryta, kokt potatis 

Torsdag 23/5 
Köttbullar, potatismos, lingon 
Vegobullar, potatismos, lingon 

Fredag 24/5 
Kyckling och rotfruktslasagnette 
Lasagnette rätt från slätt 

Vecka 22 
Måndag 27/5 
Korv Stroganoff, ris 
Stroganoff vego, ris 

Tisdag 28/5 
Potatis och purjolökssoppa, bröd, färskost 
Alternativ 2. Husets val 

Onsdag 29/5 
Panerad fisk, kokt potatis, remouldsås 
Spenatpinnar, kokt potatis, remouladsås 

Torsdag 30/5 
Tacobuffé med kycklingfärs 
Tacobuffé vego 

Fredag 31/5 
Kockens val 
Kockens val 

Vecka 23 
Måndag 3/6 
Köttbullar, potatis, brunsås, lingon 
Vegobullar, potatis, brunsås, lingon 

Tisdag 4/6 
Broccolisoppa, bröd, mjukost 
Alternativ 2. Husets val 

Onsdag 5/6 
Fisk med ostfrasigt täcke, potatismos, dressing 
Grönsaksbiff, potatismos, dressing 

Torsdag 6/6 
Nationaldagen 
 

Fredag 7/6 
KLÄMDAG 
 

Vecka 24 
Måndag 10/6 
Kycklingpytt, dressing 
Rotfruktspytt med bönor, dressing 

Tisdag 11/6 
Thaisoppa med kyckling, bröd, färskost  
Alternativ 2. Husets val 

Onsdag 12/6 

Kockens val 
Kockens val 

Torsdag 13/6 
Skolavslutning 
Korv med bröd 
Sojakorv med bröd 
 
 

Salladsbord & bröd, mjölk serveras varje dag till lunchen. Med reservation för ändringar i menyn. 


